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باشــگاه  مدیرعامــل  ورزشــی/  گــروه 
استقلال صبح دیروز با حضور در محل 
تمریــن آبی پوشــان پایتخــت، ابتــدا به 
اتاق مربیان رفت و جلسه ای با ریکاردو 
ســاپینتو ســرمربی این تیم برگــزار کرد. 
علی فتح الله زاده پس از این جلسه، به 
همراه ســاپینتو و دستیارانش، به زمین 
چمن رفت و با بازیکنان استقلال دیدار 
کــرد. در این دیدار که معاونان باشــگاه 
اســتقلال از جمله ســعید فتاحی، علی 
امیــری، مرتضــی موســوی و همچنیــن 
پرویــز مظلومــی عضــو هیــات مدیــره 
همراهــی  را  الله زاده  فتــح  اســتقلال،  
گفــت:  اســتقلالی ها  بــه  او  می کردنــد، 
»خیلــی زودتــر می خواســتم در تمرین 
حاضــر شــوم و شــما را ببینــم ولی طی 
صحبتــی که بــا ســرمربی تیم داشــتم، 
گفتم بهتر اســت تمرکزتــان روی بازی 
باشــد و به همیــن دلیل امــروز )دیروز( 
در تمریــن حاضر شــدم.« فتح الله زاده 
ادامه داد: »ما تیم بزرگی هستیم. شما 
جایی هســتید که بزرگانی مثل روشــن، 
حجازی، پورحیــدری و... بوده اند. همه 
شــما بازیکنــان خوبی هســتید. طبیعتاً 
برخــی مطبوعــات هــم شــیطنت هایی 
دارند. ساپینتو به من گفت که بازیکنان 

خوبی دارم و همــه را می خواهم حفظ 
کنــم. من هم نظــر او را تأییــد می کنم. 
یــک جام و یــک بازی جلوی ما اســت. 
شــما ۱۰ بــازی هــم کنید ، از یــاد می رود 
ولــی جام هــا در یــاد می مانــد. وظیفــه 
مــن هــم تأمیــن منابــع مالی اســت.« 
کــه  خواســته ام  »مــن  شــد:  یــادآور  او 
قراردادهــا بیایــد و بررســی کنیــم. یک 
هفتــه بــه من وقــت دهید. شــنیده ام 2 
پــاداش طلب داریــد که ان شــاءالله آن 
را هــم پرداخــت می کنم. یک قــرارداد 
اسپانســری در حــال انعقــاد اســت. از 
شــما می خواهــم 4۰ میلیون هــوادار را 
شــاد کنید. شــما خوب بــازی می کنید و 
بــازی قبل حق تان بود کــه 4 گل بزنید. 
مربی بسیار خوبی دارید. او بازی خوانی 
را بخوبــی بلــد اســت و فــرد بادانشــی 
است. ســاپینتو مورد حمایت من است 
و فصل بعد هم در تیم ما اســت. ذهن 
تان را از مســائل مالی بیــرون بیاورید و 
تمرکزتان روی کار باشد تا دل هواداران 

را شاد کنید.«
در ادامــه ســاپینتو هــم خطــاب بــه 
گفــت:  اســتقلال  باشــگاه  مدیرعامــل 
»مــن هم بازگشــت شــما را به باشــگاه 
تجربــه  شــما  می گویــم.  خوش آمــد 

زیــادی دارید و باشــگاه را می شناســید. 
فتــح الله زاده افتخــارات زیــادی در این 
تیم کســب کرده اســت. ما همــه انرژی 
خود را در تمام بازی ها به کار می گیریم 
کــه ببریم. اولویــت ما قهرمانی اســت. 
برای این هدف ســخت کار می کنیم. از 
طرف ما هم، شما حمایت می شوید.«

ë  فتــح الله زاده، یزدانــی را به اســتقلال
برگرداند

اما یکــی از اتفاق هــای دیگر تمرین 
اســتقلال، بازگشت ســیاوش یزدانی به 
جمــع آبی پوشــان بود. مدافع خبرســاز 
استقلال که بعد از جشن تولد ساپینتو، 
از  پــس  و  زد  او  بــه  انتقــادی  توئیتــی 
اجــازه  پرتغالــی،  ســرمربی  ناراحتــی 
حضور در تمرینات استقلال را نداشت، 
از  بــه طــور رســمی  طــی مصاحبــه ای 
ســاپینتو عذرخواهی کرد. او طی پیامی 
بــه ســاپینتو بازهــم عذرخواهــی خــود 
را شــخصاً از او انجــام داد تــا موجبــات 
بازگشــتش فراهــم شــود. در نهایــت با 
باشــگاه  فتــح الله زاده در رأس  حضــور 
ایــن مدافــع نیــز  اســتقلال، وضعیــت 
مــورد بررســی قــرار گرفــت و در نهایت 
بخشــید.  را  تیمــش  مدافــع  ســاپینتو 
دیــروز که فتــح الله زاده و ســایر مدیران 

باشگاه استقلال به محل تمرین رفتند، 
یزدانــی نیــز آنهــا را همراهــی کــرد تــا 
دوبــاره به تمرینات برگــردد و کارش را 
از ســر بگیرد. یزدانی پــس از حضور در 

تمرین، مورد استقبال استقلالی ها قرار 
گرفت و آبی ها بــرای او تونل بازکردند. 
همچنین محمدحسین زواری و آرمان 
رمضانــی دو بازیکن مصدوم اســتقلال 

را  اختصاصــی  تمرینــات  دیــروز  نیــز 
اینکــه  ضمــن  گذاشــتند.  پشت ســر 
فتح الله زاده همچنین با مهدی قایدی 

ستاره تیمش به گفت وگو پرداخت.

مدیرعامل استقلال با حضور در تمرین  این تیم، یک هفته از بازیکنان برای پرداخت مطالبات فرصت خواست 

فتح الله زاده: ساپینتو فصل آینده هم سرمربی ماست
سرمربی آبی پوشان: اولویت ما قهرمانی است و برای این هدف سخت کار می کنیم

از  بســیاری  زعــم  بــه  ورزشــی/  گــروه 
کارشناســان، اشــتباهات داوری در این 
فصــل از مســابقات لیگ برتــر فوتبال 
نســبت بــه دوره هــای گذشــته افزایش 
شــد  باعــث  کــه  موضوعــی  داشــته؛ 
فدراســیون تلاش خود را بــرای آوردن 
VAR دوچنــدان کنــد. بحث اســتفاده 
از VAR در فوتبــال ایــران در روزهــای 
گذشــته رنگ و بــوی جدیــدی به خود 
بارهــا  فدراســیون  مســئولان  و  گرفتــه 
ایــن  از  اســتفاده  زمــان  خصــوص  در 
تکنولــوژی اظهار نظر کردند. بر همین 
فدراســیون  مدیــران  دیــروز  اســاس 
 AVS فوتبــال با نمایندگان دو شــرکت
و اســلومو کــه جــزو شــرکت های مــورد 
تأییــد فیفــا در بحــث VAR هســتند، 
جلســه ای برگزار کردند. پــس از پایان 
این جلســه مهــدی محمدنبــی، نایب 
رئیس فدراســیون فوتبال گفت: »وزیر 
ورزش بــا مهدی تاج جلســه داشــت و 
یکی از موضوعات جلسه همین بحث 
فدراســیون  بــرای  قاعدتــاً  VAR بــود. 
واجــب  کشــور  باشــگاه های  و  فوتبــال 
است که این کار انجام شود. این مسیر 
در حال طی شدن است. همان طور که 
حمید ســجادی گفت تــلاش می  کنیم 
کــه حتی بــه صورت آفلاین هم شــده، 
ایــن کار از نیــم فصــل انجــام شــود.« 
پس از ادعای نایب رئیس فدراســیون 
فوتبــال نوبت به رئیــس کمیته داوران 
شــد تا درخصوص ورود این تکنولوژی 
صحبــت کند. خــداداد افشــاریان ابتدا 
درخصوص جلســه مدیران فدراسیون 
فوتبــال برای ورود VAR به کشــورمان 
مثــل  رســمی  ارکان  »تمــام  گفــت: 
حراست فدراســیون، نماینده سازمان 
 AVS بازرســی، نمایندگان دو شــرکت

و اســلومو، احمدرضــا براتــی، کارگروه 
حضــور  جلســه  ایــن  در  مــن  و   VAR
شــرکت  دو  صحبت هــای  و  داشــتیم 
در کنــار مســائل فنــی و حقوقــی آن ها 
ارائه شــد. در حــال نامه نگاری با این 2 
شــرکت هســتیم تا یکی از شــرکت ها را 
انتخــاب کنیــم.« او درخصــوص زمان 
پاسخ شرکت های طرف مذاکره افزود: 
»شــاید بتوانیــم در زمان جــام جهانی 
آموزش داوران را داشته باشیم . به این 
شــرط که با یکی از شــرکت ها قــرارداد 
ببندیــم . موضوع مهم تر این اســت که 
باید فیفا را در جریان همه نامه ها قرار 
بدهیم. البته باید بگویم که فدراسیون 
فوتبــال بــا هیچ شــرکتی قــرارداد اجرا 
نمی کنــد بلکــه آن را انتخــاب می کنــد 
و اجــرای قــرارداد با باشــگاه ها اســت . 
خــود باشــگاه ها بــا توجــه بــه ســاختار 

ورزشگاه شان VAR می  خرند.«
رئیس کمیتــه داوران درمــورد اینکه 
حمیــد ســجادی و مهــدی تــاج خیلــی 
امیــدوار هســتند پــس از جــام جهانی و 
 VAR در نیــم فصــل دوم لیــگ برتــر از

»خیلــی  کــرد:  بیــان  شــود،  اســتفاده 
ایــن  روی  ورزش  وزیــر  خوشــحالم 
ایــن  دارد. بی شــک  موضــوع وســواس 
اتفاق به مــا کمک می  کنــد . مهدی تاج 
نیز بســیار مصر اســت که چنیــن اتفاقی 
بیفتــد. من هم اگر بخواهم خوشــبینانه 
دوم  فصــل  نیــم  اواخــر  شــاید  بگویــم 
بتوانیــم از VAR اســتفاده کنیــم امــا نه 
 5 یــا   4 در  بلکــه  ورزشــگاه ها  همــه  در 
ورزشگاه.« او درمورد اینکه آیا قرار است 
در اواخر لیگ از VAR آفلاین اســتفاده 
شــود، گفت: »آفلاین استفاده نمی شود 
بلکه اســتاندارد استفاده خواهیم کرد.« 
افشــاریان درمورد اینکه آیــا همچنان از 
عملکــرد کمــک داوران ناراضی اســت، 
گفــت: »باور کنید هنوز ناراضی هســتم. 
واقعــاً نمی دانــم رفتــار داوران چرا این 
گونه شــده و خود من مقــداری ناراضی 
هســتم. با هر داوری که نمره اســتاندارد 

نداشته باشد برخورد می کنیم.«
بــا تمام ایــن اوصــاف از آنجایی که 
مشکلات در اجرای این پروژه با شروع 
آن عیان می شــود، پیش بینی می شود 

در نیــم فصل دوم شــاهد بــه کارگیری 
این تکنولوژی در اســتادیوم های ایران 
نباشــیم و زمــان بهره بــرداری از ایــن 
سیســتم به فصــل آینده موکول شــود. 
در ایــن بین آموزش داوران برای کار با 
این تکنولوژی اهمیت بســیاری دارد و 
از ســویی فیفا بایــد کیفیت کلاس های 
آموزشــی و تجهیز اســتادیوم ها به این 
تکنولــوژی را تأییــد کنــد تــا در نهایــت 
مجوز اســتفاده از آن در استادیوم های 
اســاس  ایــن  بــر  شــود.  صــادر  ایــران 
در  حتــی  تکنولــوژی  ایــن  از  اســتفاده 
فصل آینده هم بعید به نظر می  رسد.

ë  پیشــنهاد مدیرعامــل آلومینیــوم به
VAR تاج برای جبران کمبود

مدیرعامــل  رجائیــان،  محمــد 
بــا  دیــروز  اراک  آلومینیــوم  باشــگاه 
ارســال نامه ای به رئیس فدراســیون 
فوتبــال، خواســتار نظــارت دقیق وی 

و همکارانش روی انتخاب و چیدمان 
داوری و همچنیــن اســتفاده از کمــک 
داوران پشــت دروازه بــرای مســابقات 
لیــگ برتــر شــد. مدیرعامــل باشــگاه 
آلومینیــوم در نامــه خــود بــه مهــدی 
زمــان  تــا  کــرد  درخواســت  او  از  تــاج 
فراهم شــدن ورود سیستم  VAR، این 
فدراسیون در راستای کاهش مشکلات 
داوری، از داوران پشت دروازه استفاده 
کند تا تیم ها کمتر در این زمینه آسیب 
درخواســت  همچنیــن  وی  ببیننــد. 
کــرد فدراســیون فوتبــال بــرای دیــدار 
هفتــه یازدهم لیگ برتــر بین تیم های 
آلومینیــوم اراک و نســاجی از یک داور 
باتجربــه اســتفاده کنــد تــا در صــورت 
حواشــی احتمالــی )با توجه به ســابقه 
دیدارهــای دو تیــم در فصل گذشــته( 

مشکلی به وجود نیاید.

جزئیاتی از آخرین تلاش ها برای ورود VAR از نیم فصل دوم
افشاریان: باشگاه ها با توجه به ساختار ورزشگاه شان VAR می  خرند/ از عملکرد داوران ناراضی ام

گــروه ورزشــی/ نشــریه »اوجوگــو« پرتغــال، دیروز 
تیتــر و عکــس یــک جلــد یــک خــود را بــه مهدی 
طارمی ســتاره تیم ملی کشــورمان اختصاص داد 
و نوشــت: »اژدهــا به شــماره 9 و شــاهزاده پارســی 
خود دلبســته اســت. مهدی طارمی قراردادش در 
ســال 2۰24 به پایان می رسد اما پورتو نمی خواهد 
ســتاره ایرانی توسط کوســه ها شکار شود. به همین 
خاطر مسئولان باشگاه پورتو پیشنهاد رسمی خود 
بــرای تمدیــد قــرارداد را به ســتاره ایرانــی و گلزن 
خــود دادند تا با خیــال راحت با این بازیکن ایرانی 
ادامــه دهنــد.« این خبر در حالی منتشــر شــده که 
باشــگاه های بزرگ اروپا از جمله آرسنال و چلسی 
علاقه منــد به جذب طارمی هســتند امــا ۷ اکتبر و 
زمانی کــه پورتو تمدید قــرارداد په په، اوانیلســون، 
ژائو مانو و زیدو را رسمی کرد، پینتو داکوستا )مالک 

پورتو( تمایل خود را برای تمدید با تمام بازیکنانی 
کــه مربی آنهــا را مهم می دانــد، ابراز کــرد. رئیس 
اژدهــا گفــت: »مــن واقعــاً امیــدوارم که بــه زودی 
اخبــار بیشــتری ارائــه شــود.« از ایــن نظــر، اوجوگو 
دریافت که یکی از آرزوهای ریاست باشگاه، تمدید 
قرارداد طارمی اســت که یکی از مهره های کلیدی 
تیــم تحــت هدایت ســرجیو کونسیســائو به شــمار 
می آید. این مهاجم که در تابســتان 2۰2۰ از ریوآوه 
به خدمت گرفته شــد، در اولیــن فصل حضورش 
در ۴۸ بــازی، 2۳ گل بــه ثمــر رســاند. در دومیــن 
فصــل، او در همین تعداد بازی، آمار گلزنی اش را 
به 2۶ گل رســاند. در بخش پــاس گل، او ۳۴ پاس 
در ۱۰۰ دیدار آبی و ســفید ها )بدون در نظر گرفتن 
پنالتی های گرفته شــده( داده اســت. در این فصل 
هــم، تعداد کل تأثیر مســتقیم او در گل ها عدد ۱5 

را نشــان می دهد )9 گل و ۶ پــاس گل( که این آمار 
حتی از تعــداد بازی های انجام شــده )۱۴( او برای 
پورتو بیشــتر اســت. در این میان، ســایت پرتغالی 
cmjornal مدعــی شــد یکــی از شــرکت هایی کــه 
در آگوســت 2۰2۰ واســطه انتقال طارمــی به پورتو 
شــد، ویتور بایا معــاون پورتو را به عنوان شــاهد در 
دادگاهی معرفی کرد که علیه ریوآوه شکایت کرده 
است. این شرکت مدعی گرفتن ۵ درصد معامله  
۴.۷ میلیون یورویی یعنی 2۷۶ هزار یورو )به علاوه 
ســود( اســت که تا امروز پرداخت نشــده اســت.در 
حــال حاضــر، تمرکز طارمــی روی کمک بــه پورتو 
برای رســیدن به اهدافش اســت که یکی از آنها در 
دیدار امشب و در دور پنجم از مرحله گروهی لیگ 
قهرمانان اروپاســت. در صورتی که او بتواند دروازه 
کلوب بروژ را باز کند، می تواند به یک رکورد تاریخی 

دست یابد. مهدی با 5 گل در لیگ قهرمانان اروپا 
بالاتــر از علی دایی )۳ گل( قرار دارد و در صورت 

گلزنــی برابر بــروژ، قادر خواهد بــود تا به همراه 
آزمــون از لورکوزن، در صــدر گلزنان ایرانی این 
رقابت ها قــرار بگیرد و با توجه به مصدومیت 

هموطن او در بایرلورکوزن، شــانس رســیدن 
به ســردار یا حتی پیشــی گرفتــن از او را نیز 

خواهــد داشــت. ایــن مهاجــم بــا 2 گل 
در دیــدار برابــر لورکــوزن، بــا بهترین 

رکــوردش در ایــن رقابت ها، یعنی 
2 گل زده در فصــل 2۱ - 2۰2۰ 

برابــری کــرد. در دیــدار رفــت 
پورتــو   ۰-4 شکســت  بــا  کــه 
همراه شــد، طارمــی به دلیل 

محرومیت غایب بود.

اقدام اژدها برای حفظ شاهزاده پارسی

پورتو می خواهد طارمی را از چنگال کوسه ها نجات دهد

اصرار رئیس فدراسیون برای حضور سرمربی فولاد با وجود مخالفت باشگاه

تاج: قرارداد نکونام با تیم ملی پاره وقت خواهد بود
گرشاسبی: قرارداد پاره وقت با نکونام؟ این بحث ها حرفه ای نیست!

گروه ورزشــی/ مهدی تاج پس از رســیدن به صندلی ریاســت فدراســیون 
فوتبــال کارلــوس کــی روش را بــه ایــران بازگرداند تــا این مربــی پرتغالی 
هدایت تیم ملی را در جام جهانی برعهده داشته باشد. البته تاج برنامه 
دیگــری داشــت و در خصوص حضور جــواد نکونام، ســرمربی تیم فولاد 
خوزســتان به عنوان کمک مربی در کنار کی روش صحبت کرد؛ موضوعی 
که بارها با واکنش منفی باشــگاه فولاد روبه رو شد. با این وجود تاج دیروز 
هــم در خصوص ایــن موضوع صحبت کرد و نشــان داد روی تصمیمش 
اصرار دارد: »سرمربی باید شخصاً کمک مربی اش را انتخاب کند. ضمن 
احتــرام بــه همه مربیان داخلی که عالی هســتند، کارلــوس کی روش قبلًا 

بــا نکونــام کار کــرده اســت. 
پاره وقتــی  قــرارداد  مــا 
اتفاقــی  و  داشــت  خواهیــم 
قــرارداد  تــا  می زنیــم  رقــم 
نکونام با فولاد پابرجا باشد. 
اعلام شــده  ارقــام  و  عــدد 
بــرای قــرارداد دائمــی قابل 
ملاحظه است و نمی توانیم 
آن را بدهیم.« این اظهارات 
تــاج بــا واکنــش مدیرعامــل 
خوزســتان  فــولاد  باشــگاه 
حمیدرضــا  و  شــد  مواجــه 

گرشاسبی با اشاره به قرارداد پاره وقت با نکونام، گفت: »مگر حق التألیفی 
اســت که بخواهد پار ه وقت باشد. چگونه ســرمربی یک تیم می  تواند تیم 
را رهــا کــرده و پاره وقت در جایی دیگر کار کند؟ ایــن بحث اصلًا حرفه ای 
نیســت، ما تیم را بر اســاس نظر نکونام بســته ایم و باید با ســرمربی  مان 
در لیــگ قهرمانان آســیا شــرکت کنیم. در ایــن شــرایط نمی توانیم برای 
مــدت زیــادی بدون ســرمربی باشــیم.« او دربــاره اینکه تاج پیــش از این 
گفتــه بــود بــا او مذاکره خواهد کــرد و آیا ایــن اتفاق رخ داده؟ پاســخ داد: 
»هیچ صحبتی تاکنون در این باره با من نشــده اســت.« موضوع دیگر در 
فدراســیون فوتبال، شایعاتی است که در خصوص کنار گذاشتن تیم ملی 
از جام جهانی شــنیده می شــود کــه البته جلســه فیفا در روزهای گذشــته 
برگــزار شــد و هیچ صحبتی در این خصوص نشــد تا مشــخص شــود این 
موضوع شــایعه ای بیش نیســت. با این وجود دیروز مجــدداً این موضوع 
مطرح شــد و رئیس فدراسیون فوتبال درباره آن گفت: »همه حواس مان 
بــه بــازی با انگلیس، امریکا و ولز اســت و خیلی درگیر حواشــی نیســتیم. 
هیــچ ایرانی ای حاضر نیســت تیم ملی از جام جهانی حذف شــود، طبق 
ارتباطاتی که دارم می دانســتم این اتفاق شــدنی نیست و از سویی ناامید 
کردن مردم کار درســتی نیســت. وقتی تیم ملی می بــرد همه اقلیم ها در 
کشــور با هر سیاستی خوشحال می شــوند. تیم ملی وحدت آفرین است و 

می تواند مجموعه ها را به هم بچسباند.«

جزئیات جدید از بازی ایران و نیکاراگوئه
نخســتین نشســت هماهنگــی دیــدار ایــران و نیکاراگوئــه که قرار اســت از 
ســاعت ۱9:۳۰ روز ۱9 آبان در ورزشــگاه آزادی برگزار شود، صبح دیروز با 
حضور مسئولان تیم ملی، فدراسیون فوتبال و هیأت فوتبال تهران انجام 
شــد. در این جلســه ظاهراً مقرر شــد بازی بدون حضور هواداران و پشــت 
درهای بســته انجام شــود اما خبرنگاران می توانند با حضور در ورزشگاه، 
دیدار شــاگردان کارلوس کی روش و حریف اهل امریکای شمالی را تماشا 
کنند. نیکاراگوئه حدود 2 روز قبل از بازی وارد تهران خواهد شد اما محل 

استقرار این تیم در جلسه هماهنگی بعدی مشخص می شود.

جهان منتظر قدرتنمایی مردان کی روش
تیم ملی کشــورمان 26 روز دیگر در قطر در مســابقات جام جهانی 2۰22 
وارد رقابت می شــود. در این میان، ســرگی آرمنگول خبرنگار اســپانیایی 
بــه تحلیل از قدرت ایران در جام جهانی 2۰22 پرداخت و گفت: »مردان 
کــی روش بــا یــک مرحلــه مقدماتــی عالــی وارد جــام جهانــی شــدند تــا 
چهارمین جام جهانی خود را از 5 جام اخیر تجربه کنند. ایران روی کاغذ 
شــانس چندانی نــدارد اما فراموش نکنیم اســپانیا و پرتغال بازی بســیار 
ســختی  در جام جهانی 2۰۱۸ روســیه مقابل ایران تجربــه کردند. مهدی 
طارمی، مهاجم پورتو ســتاره ایران اســت و محمدحسین کنعانی زادگان 

هم در قلب خط دفاع یوزها بازی می کند.«

تمرینات اختصاصی آزمون زیر نظر مربی تیم ملی
ســردار آزمــون مهاجم تیم ملــی فوتبال 
هماهنگــی  بــا  مصدومیــت  از  پــس  کــه 
انجــام شــده میــان فدراســیون فوتبــال و 
باشــگاه لورکــوزن زیر نظــر کادر تیم ملی 
برنامه هــای ویــژه خــود را پیــش می برد، 
همچنــان با میکائیل موریــرا به تمرینات 
خــود ادامه می دهد. آزمون تا هفتم آبان 
زیــر نظر کادر تیم ملی بــه تمرین خواهد 
پرداخــت و پــس از ایــن تاریخ بر اســاس 
توافــق قبلی، تمرینات خود را در باشــگاه 
لورکــوزن از ســر خواهــد گرفــت تــا آماده 

بازی برای تیم ملی و لورکوزن شود.

تمجید از کامبک طلایی تیم مجیدی
اتحــاد کلبــاء کــه فرهاد مجیــدی را روی نیمکتــش به عنوان ســرمربی در 
اختیــار دارد، در آخریــن بــازی اش موفــق شــد الوصــل صدرنشــین لیگ 
امارات را با تساوی 2-2 متوقف کند و با گذشت ۷ هفته از لیگ امارات، با 
کسب ۱۱ امتیاز در رده ششم جدول قرار گیرد اما کامبک طلایی سرمربی 
سابق استقلال در دیدار با الوصل با وجود عقب افتادن و جرأت مجیدی 
مــورد تمجید خبرنگار اماراتی قرار گرفت. ســعید البلوشــی در این زمینه 
گفــت: »آفریــن به باشــگاه اتحاد کلبــاء...  این تیــم در حالی کــه با دو گل 
مقابل صدرنشــین لیگ شکســت خورده بــود و اشــتباهات داوری زیادی 
علیه اش رخ داد ولی با شــخصیت قوی به بازی برگشــت و دو گل زد و در 
آســتانه پیروزی بود. اینهــا حاصل عملکرد عالی مدیریت باشــگاه اتحاد 
کلباء و جرأت فرهاد مجیدی ســرمربی ایرانی تیم است. باید به صراحت 

از این تیم تمجید کرد.«

پرسپولیس برای اخذ مجوز حرفه ای بدهی ندارد
باشــگاه پرســپولیس در ماه های اخیــر بعد از وصــول ۳۵۰ میلیارد تومان 
از محــل فــروش ۱۰ درصــد از ســهام خــود، توانســت بخــش زیــادی از 
بدهی هایــش را پرداخــت کنــد و اینگونه یکی از مشــکلات ســر راه خود را 
برای اخذ مجوز حرفه ای حل کند. به گزارش ایســنا، پرســپولیس در حال 
حاضر بابت صدور رضایتنامه محمد نادری بازیکن پیشــین خود، حدود 
۵ هــزار یورو به باشــگاه کورتریک بلژیک بدهکار اســت که این بدهی هم 
بــزودی پرداخــت خواهد شــد. از طرف دیگر این باشــگاه بــا پرونده 9۵۰ 
هزار یورویی رادوشوویچ روبه رو است که البته این پرونده در دادگاه عالی 

ورزش در جریان است و نهایی نشده است.

آمادگی داوران  در هر زمینه حیاتی است

فغانی: رؤیایم قضاوت فینال جام جهانی ۲۰۲۲ است
علیرضا فغانی داور بین المللی فوتبال ایران در گفت وگو با سایت کنفدراسیون فوتبال 
آسیا )AFC( ، درباره قضاوت در جام جهانی 2۰22 گفت: »احساسی فوق العاده دارم 
کــه نمی توانــم آن را توصیف کنم. داوری را از ســال ۱994 آغاز کــردم و هدف و رؤیایم 
این بود که در مسابقات جام جهانی قضاوت کنم. این رؤیا در سال های 2۰۱4 و 2۰۱۸ 
محقق شــد و باعث افتخارم اســت که برای ســومین بار، نماینده ایران و آسیا در جام 
جهانی خواهم بود.« او با اشاره به اهمیت آموزش داوران ادامه داد: »از روزی که داور 
الیت AFC شــدم، در همه زمینه ها تحت آموزش مربیان مختلف بودم. افراد زیادی 
پشــت صحنه هســتند که ما را از لحاظ مدیریتی، فنی و فیزیکی آماده می کنند. تأثیر 
و حمایــت آنها باعث پیشــرفت داوران و افزایش تعــداد داوران 
آســیایی در جــام جهانــی بود. مــن همیشــه تمرینــات مربیان 
آمادگــی جســمانی را دنبــال می کنــم.« فغانــی بــا بیــان اینکه 
همیشــه تــلاش می کند خودش را بــه  روز نگه دارد، یادآور شــد: 
»همراه با ســایر داوران، تجربیات خودمان را به اشــتراک 
می گذاریــم و عملکــرد مــا مــورد نظــارت مربیــان قرار 
می گیرد. در جلسات آنلاین با هم درباره صحنه های 
مختلــف بحــث می کنیم. توصیــه ام بــه داوران این 
اســت که تمرینات خــود را دنبال کننــد و فراموش 
نکننــد کــه کســب آمادگــی در هــر زمینــه حیاتی 
اســت.« او درخصوص رؤیای خودش از حضور 
در جــام جهانی قطــر را اینگونــه توصیف کرد: 
»رؤیایم این اســت کــه یکی از داوران آســیایی 

باشم که در فینال جام قضاوت می کند.«

بیانیه باشگاه هوادار در خصوص داوری ها

به یک داور شجاع جهت اعلام پنالتی نیازمندیم!
لیــگ برتــر فوتبــال در حالی در آســتانه برگزاری هفته یازدهم اســت کــه از ابتدای 
لیگ تاکنون تیم های مختلف اعتراضات زیادی به قضاوت داوران داشــتند. از ابتدای 
شــروع مســابقات لیــگ برتر، اســتقلال یکی از تیم هایــی بود کــه در خصوص ضعف 
داوران اعتراضاتی داشــت و علاوه بر این، بیانیه هم صادر کرد. در این شــرایط دیروز 
باشــگاه هوادار هم نســبت به قضاوت داوران بیانیه ای با عنــوان »کماکان به یک داور 
شــجاع جهت اعلام پنالتی به ســود هوادار نیازمندیم« صادر و اعتراض خود را نسبت 
بــه عملکــرد داوران در دیدارهای فصل جاری این تیم اعلام کرد. در بخشــی از بیانیه 
این باشــگاه آمده اســت: »متأســفانه کمــاکان و در نبود ابزاری چــون وی ای آر در لیگ 
برتر و حتی به کار نگرفتن سیســتم های رادیویی در دیدارهای هوادار با توجیه نداشتن 
حساسیت، کمبود امکانات و قرار دادن اولویت های دیگر، مجموعه خصوصی هوادار 
همــواره و کماکان قربانی اشــتباهات ســهوی داوری شــده و می شــود. از کمیته داوران 
انتظار داریم از به کارگیری داوران جوان یا بی تجربه در دیدارهای باشــگاه تازه تأسیس 

هوادار به شدت پرهیز شود!«

بر
خ

پس از اینکه مصطفی آجورلو از مدیرعاملی باشگاه 
او شــد،  فتــح الله زاده جانشــین  و  برکنــار  اســتقلال 
آجورلــو از ریاســت هیــأت مدیره اســتقلال نیــز کنار 
رفــت. با رفتــن آجورلو، اســتقلال در حــال حاضر ۴ 
عضو هیأت مدیره دارد کــه پرویز مظلومی، مهدی 
افضلــی، حجــت کریمــی و محمد مؤمنی هســتند. 
بــا حضور فتــح الله زاده، به نظر می رســد او به زودی 

به هیأت مدیره اســتقلال اضافه شــود کــه حضور او 
بــا بررســی و تصمیــم وزارت ورزش و جوانــان باید 
انجام شود که در این صورت، اعضای هیأت مدیره 
این باشگاه به ۵ نفر خواهد رسید و پس از آن، اعضا 
برای ریاســت هیــأت مدیره تصمیم گیــری خواهند 
کــرد و بایــد دید کدام فرد برای این ســمت برگزیده 

می شود.

چه کسی رئیس هیأت مدیره استقلال می شود؟

3 پیشنهاد نساجی برای بازی با استقلال
دیدار سوپرجام فوتبال ایران در حالی قرار است برگزار شود 
کــه هنوز محل برگزاری مســابقه مشــخص نیســت اما ایزد 
ســیف الله پور مدیرعامل نســاجی، اعلام کرد اگر قرار است 
بازی با حضور تماشــاگر باشــد، 2 تیم در ورزشگاه آزادی به 
مصاف هم بروند و تقســیم بندی سکوها به صورت 5۰-5۰ 
باشد. اگر مسابقه بدون تماشــاگر برگزار می شود، ورزشگاه 

شــهید وطنی آمادگی میزبانی را دارد و در این صورت بین 
ورزشــگاه وطنی و آزادی قرعه کشــی شــود. پیشــنهاد ســوم 
نســاجی این اســت که فدراســیون فوتبــال یک ورزشــگاه را 
انتخاب و معرفی کند. ســیف الله پور عنوان کرد که مشــهد، 
ســیرجان و اصفهان شــرایط خوبی در زمینه پروازی و هتل 

برای برگزاری مسابقه دارند.

مذاکره ساپینتو با کی روش درباره ملی پوشان استقلال
بــرای  ایــران  فوتبــال  ملــی  تیــم  داخلــی  اردوی  آخریــن 
آماده ســازی حضــور در جــام جهانــی 2۰22 قطــر و دیــدار 
دوســتانه با نیکاراگوئه، پس از پایان هفته یازدهم لیگ برتر 
فوتبــال آغاز می شــود. بــا توجه بــه اینکه ســوپرجام فوتبال 
ایــران بیــن تیم هــای اســتقلال و نســاجی مازنــدران طبــق 
برنامه اعلام شده، ۱۱ آبان ماه برگزار می شود، بحث حضور 

ملی پوشان اســتقلال در تمرینات این تیم، به مسأله اصلی 
ریکاردو ســاپینتو ســرمربی پرتغالی آبی پوشــان تبدیل شده 
است. به همین دلیل، قرار است ساپینتو جلسه ای حضوری 
یــا تلفنــی با هموطن خــود کارلوس کی روش ســرمربی تیم 
ملی داشــته باشــد تا ملی پوشان استقلال به جای حضور در 

اردوی تیم ملی در تمرینات استقلال شرکت کنند.


